
We zijn nu een jaar onder de invloed van het zogenoemde corona virus. Corona virussen bestaan 

reeds sinds lange tijd en hier betreft het SARS- COV-2. Vanaf het begin hebben regeringen van de 

verschillende landen, op wat uitzonderingen na, dezelfde maatregelen genomen. 

Mijn inziens hebben deze maatregelen er voor gezorgd dat mensen juist vatbaarder worden voor 

virussen en bacteriën. Alle maatregelen hebben een nadelig effect op de gezondheid. Natuurlijke 

immuniteit kan niet opgebouwd worden en bestaande afweer wordt teniet gedaan door angst, 

inademen van eigen afvalstoffen door de mondkapjes, afbraak van het microbioom door veelvuldig 

wassen met desinfecterende middelen en zo kan ik nog wel even doorgaan. 

Inzet van dit alles lijkt nu uit te draaien op het pushen van het laten zetten van (genetisch 

aansturende) vaccins.  

Iedereen wordt gezien als een lopende ziekteverwekker die de mensen om zich heen kan doden. 

Zelfs kinderen wordt dit verhaal verteld en daarbij worden zij verantwoordelijk gemaakt voor het 

eventueel ernstig ziek zijn en zelfs de dood van een medemens.  

 

Terwijl politici zich bezig hadden moeten houden met het zoeken van oplossingen voor de zorg, in 

hadden moeten zetten op onderzoek naar dit virus en eventuele medicijnen; zijn ze bezig geweest 

om de bevolking te beleren, te misleiden met cijfers en steeds verder te beperken in hun leven. 

Daaronder valt zelfs het zorgdragen voor hun eigen gezondheid. (sluiting van sportscholen en 

afschalen van de reguliere zorg) 

 

Er zijn in de afgelopen jaren een aantal fikse epidemieën geweest en daarbij werd beroep gedaan op 

het gezond verstand. Dat had nu niet anders moeten zijn. Maar mensen worden steeds verder 

teruggeduwd en politici gaan met zevenmijlslaarzen over grenzen heen. 

 

Nu wordt dit wetsvoorstel ingebracht waarbij iedereen bij voorbaat dader c.q. doder is totdat het 

tegendeel is bewezen. Om weer mee te mogen in doen aan activiteiten die juist de gezondheid ten 

goede komen zowel op lichamelijk als op geestelijk vlak moet je kunnen bewijzen dat je niet 

“besmettelijk” bent met een test die daar niet voor ontworpen is. Artsen die normaal gezien kunnen 

vaststellen of je inderdaad ziek bent en besmettelijk voor een ander worden buiten spel gezet. De 

test is de heilige graal. 

 

Gezonde mensen die geen gevaar vormen voor hun medemens dienen elke keer hun lichamelijk 

integriteit te laten schenden en zullen in spanning verkeren of ze wel of niet mogen deelnemen aan 

het leven. Niet alleen volwassenen worden getroffen, maar ook kinderen die daardoor in wereld 

opgroeien die hun leert dat je alleen maar mag deelnemen aan de maatschappij als je de regels 

opvolgt hoe absurd of onlogisch die ook zijn. Vragen stellen wordt afgestraft, je moet gewoon je 

mond houden en doen wat er gezegd wordt. 

 

Deze wet is niet de eerste en zal ook zeker niet de laatste zijn die de regering als zijnde noodzakelijk 

er doorheen jaagt en duwt. En tijdelijk blijkt vaak niet zo tijdelijk te zijn en de wetten en regelingen 

worden op een heimelijke manier verlengt, telkens weer. 

Hier moet een einde aan komen en daarom moet deze wet zeker géén doorgang vinden. 

 


